
 عنایتی: 
نمی خواهیم تیم 
ملی یا باشگاه ها 

ضربه بخورند
رضــا عنایتــی پــس از نشســت 
مهــدی تاج با ســرمربیان تیم های 
فوتبــال بزرگســالان و امیــد گفت: 
قایــان تــاج، نبــی و امیــر  »از آ
قلعه نویــی تشــکر می کنــم، چــرا 
کــه در این نشســت بیشــتر موارد 
مطــرح شــده حــول محــور تیــم 
امیــد بــود. نشســت خیلــی خوبی 
بــود و دغدغه هایــی داشــتم کــه 
دوســتان واقعــاً کمــک کردنــد و 
خیلــی مــوارد رفــع شــد. فــردا کــه 
کل تیــم امیــد جمــع می شــود 
کارمــان را آغــاز می کنیم و برســیم 
بــه بازی هــای حساســی کــه در 
ازبکســتان )انتخابــی المپیــک 
2024( داریــم و روی ایــن بازی هــا 

تمرکــز خواهیــم کــرد.«
ســرمربی تیــم امیــد ادامــه داد: 
»فدراســیون و همــه می داننــد 
لمپیــک  ا بــی  نتخا ا ی  زی هــا با
هست. صحبت هایم در نشست 
قبلــی بــا مربیــان را زیــر ســؤال 
نمی بــرم. مــا نمی خواهیــم طوری 
رفتــار کنیــم کــه باشــگاه ها و تیــم 
ملــی ضربه بخورند. در جلســه ای 
کــه داشــتیم، بعضــی موانــع را از 
ســر راه برداشــتیم کــه دغدغــه 
باشگاه ها را مرتفع کنیم، چون در 
گذشــته بــرای تیــم ملی و بــه ویژه 
تیــم امیــد اتفاقاتی افتــاد با اینکه 
ایــن امــکان وجود داشــت که تیم 
امیــد خیلی خوب نتیجه بگیرد به 
دلیل در اختیار نداشتن بازیکنان 

مدنظــرش ایــن اتفــاق نیفتــاد.«
هنگــی  هما «  : گفــت یتــی  عنا
فوق العــاده خوبــی میــان رؤســای 
فدراســیون و ســرمربیان تیــم 
ملــی و تیــم امیــد وجــود دارد. 
ســرمربی خــوب تیــم ملــی هــر 
چــه خواســتیم در اختیارمــان 
گذاشــته اســت. حتــی بعضــی 
وقت هــا مــن در درخواســت هایم 
زیــاده روی می کنــم و یــک اتــاق 
کــه امیــر قلعه نویــی داشــت، مــن 
از ایشــان گرفتــم. ایــن مــورد را 
جــدی می گویــم. زمینــی کــه  تیــم 
ملــی تمریــن می کننــد و می دانــم 
دغدغــه اســت کــه در اختیــار تیم 
بزرگســالان باشــد را در اختیــار مــا 
قــرار دادنــد. از ایــن هماهنگــی و 
آقایان نبی و تاج تشــکر می کنیم. 
ان شــاءالله بــا جمع بنــدی بهتــر 
بــه ازبکســتان برویــم، اولویــت 
مــا مســابقات ازبکســتان اســت، 
چــرا کــه ایــن مســابقات خیلــی 
ســخت اســت و اگر بتوانیم از این 
مرحله عبور کنیم شرایط با کمک 
شــما دوســتان بهتــر می شــود. 
ان شــاءالله ســربلند برگردیــم.«

 VAR 
به هند هم رسید

ل  تبــا فو ســیون  کنفدرا ر  جبــا ا
آســیا بــرای اســتفاده از VAR در 
مرحلــه گروهــی لیــگ قهرمانــان 
آســیا بــرای کشــورهایی کــه ایــن 
فناوری را ندارند، دردسرساز شده 
اســت. یکــی از آنها هند اســت که 
مثــل ایــران در مســابقات لیــگ 
کمــک داور ویدیویــی نــدارد، ولــی 
قرار است که برای مرحله گروهی 
بــه ایــن تکنولــوژی مجهــز شــود.

بمبئی ســیتی، قهرمــان فصــل 
گذشــته لیــگ هلنــد کــه همــراه 
ر  بهــا نو و  جی  نســا  ، ل لهــا ا
ازبکســتان در گــروه D قــرار دارد، 
بــرای ایــن مســابقات قــرار اســت 
ورزشــگاهش را بــه  VAR مجهــز 
کند. این دومین بار اســت که این 
فنــاوری در کشــور هنــد اســتفاده 
می شــود. اولیــن بــار در زمــان 
برگــزاری مســابقات جــام جهانــی 
نوجوانــان ســال گذشــته بــود کــه 
ســه شــهر برگزارکننده مســابقات 
از امکانــات کمــک داور ویدیویــی 
استفاده کردند. بازی های خانگی 
تیــم بمبئی ســیتی در ورزشــگاه 
بالیوادی شــهر پونــه برگزار خواهد 
شــد و نســاجی هــم بایــد بــه آنجــا 

ســفر کنــد.

 zمصاحبه و خبر

 کسپر رود     

بی توجه به توئیتر

کسـپر رود در نشسـت خبـری پـس از بـازی اولـش در گرنداسـلم امریـکا 
گفـت: »مـن یکسـری از ایـن بـه اصطـاح متخصصان تنیـس و نظرات آنها را 
خوانده ام، می توانم بگویم برخی از آنها فقط دیوانه اند. این به نوعی من را 
آزار می دهد زیرا احسـاس می کنم اگر در گذشـته حرفه ای بازی نکرده اید، 
در  مـورد اکثـر چیزهـا اطاعـی نداریـد.  فقـط 5 درصـد از آنچـه بـه اصطـاح 

متخصصـان تنیـس در توئیتـر می گوینـد قابـل اعتنـا اسـت.«

 ژائو فلیکس

بارسلونا باعث تقویت رقیب نساجی؟

 نشــریه »relevo« اســپانیا خبر داد ژائو فلیکس بعد از نیمکت نشینی در 
پیــروزی بــزرگ اتلتیکو مقابل رایو وایکانــو با نتیجه 7 بر صفر موضع خود را 
مشــخص کــرد و دیگــر در مادریــد نمی ماند. الهال عربســتان پیش از این 
بــرای جــذب قرضی فلیکس اقدام کــرده بود ولی اتلتیکو انتقال قرضی اش 
را نپذیرفــت امــا در شــرایط کنونــی اگــر بارســلونا کنســل شــود بدون شــک 

فلیکس راهی عربســتان خواهد شــد.

 مگنوس کارلسن

سازش میان دو غول شطرنج جهان

سال گذشته بود که اعام شد هانس نیمن، شطرنج باز 19 ساله امریکایی، 
از مگنــوس کارلســن، قهرمــان جهــان شــکایت کــرد چــرا که مدعی اســت، 
اتهامــات کارلســن بــه حرفــه و اعتبــار او آســیب ویرانگری وارد کرده اســت. 
کارلسن پس از باخت به نیمن، این شطرنج باز امریکایی را به تقلب متهم 
کــرده بــود. روز گذشــته رســانه ها اطــاع دادنــد کــه درگیــری بیــن مگنوس 

کارلســن و هانس نیمن امریکایی به پایان رســیده اســت. 
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 سازمان لیگ زیر بار افزایش بودجه نرفت

 سقف روی سر سپاهان 
خراب می شود؟

 وقتـی سـازمان لیـگ تصمیـم گرفـت 
بـرای باشـگاه های لیـگ برتـری در 
فصل جدید سقف بودجه تعیین کند، 
پیش بینـی می شـد که ایـن محدودیت 
جدیـد تعـدادی از آنهـا را بـه دردسـر 
بینـدازد. ایـن دردسـر بیشـتر بـرای 
باشـگاه های مدعـی بـود کـه معمـولاً به 
دنبـال بازیکنـان گرانقیمـت داخلـی و 
خارجی هستند. در نهایت همه مجبور 
شـدند بـه ایـن قانـون جدیـد تمکیـن 
کننـد، ولـی سـه باشـگاه پرسـپولیس، 
سـپاهان و فـولاد کـه هنـوز کارشـان در 
پنجـره نقـل و انتقـالات تمـام نشـده، 
از کارگـروه نظـارت بـر سـقف بودجـه 
درخواسـت بازنگـری در ایـن عـدد را 
داشـتند. پرسـپولیس که به رغم خرید 
شهاب زاهدی همچنان در خط حمله 
مشـکل دارد بـه دنبـال خریـد یـک 
مهاجـم جدیـد بـود. سـپاهان تمایـل 
داشـت کـه قـرارداد عیسـی آل کثیـر و 
برایـان دابـو را ثبـت کنـد و فـولاد هـم 
بعـد از برکنـاری علیرضـا منصوریـان بـه 
دنبـال عقـد قـرارداد بـا یـک سـرمربی 

خارجـی بـود.
در نهایـت ایـن کارگـروه دو بـار تشـکیل 
جلسـه داد کـه دومـی بـا حضـور مهـدی 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال بود، ولی 
با درخواست این سه باشگاه مخالفت 
کـرد. پیشـنهاد ایـن باشـگاه ها افزایش 
30 میلیـاردی سـقف بودجـه به صورت 
تهاتـر بـا بودجـه فصـل آینـده بـود. راه 
حـل دوم تعدیـل در قـرارداد تعدادی از 
بازیکنـان بـود، ولـی با هیچکـدام از این 

پیشـنهادات موافقت نشـد.
منصـور قنبـرزاده، عضـو هیـأت رئیسـه 
فدراسـیون فوتبال درباره جزئیات این 
جلسـات گفـت: »جـا دارد از شـخص 
وزیر ورزش آقای کیومرث هاشـمی که 
اخیـراً شـنیدم خیلـی حمایـت کردنـد و 
مهـدی تـاج رئیـس فدراسـیون فوتبـال 
کـه حمایـت تمـام قـدی داشـته اسـت، 
قدردانی کنم. اینها بررسی شد و شاید 
نماینـدگان باشـگاه ها نزدیـک بـه یـک 

سـاعت صحبـت کردنـد، امـا مـا وقتـی 
بررسـی را انجـام دادیـم بایـد عدالـت 
رعایـت می شـد. اگـر جایـی اشـکال 
اسـت، ظلـم علی السـویه هـم یـک نـوع 

عـدل اسـت.«
قنبـرزاده اضافـه کـرد: »مـا بعـد از آن 
نشسـت بـه ایـن جمع بنـدی نرسـیدیم 
که سقف بودجه را تغییر بدهیم. آقای 
درویـش بعـد از جلسـه تمـاس گرفـت 
و گفـت همیـن کـه عدالـت بـرای همـه 
تیم هـا رعایـت شـد جـا دارد تشـکر 
کنیـم، چـون دیدیـم عادلانـه برخـورد 
کردیـد، هیـچ ناراحتـی نـدارم و خـودم 
هـم تمایـل نـدارم مبلـغ 30 میلیـارد 
اضافـه شـود. یـک بحـث هـم ایـن بـود 
که تهاتر صورت بگیرد. مثاً فصل آتی 
یـا سـوم مبالـغ قـرارداد را  بیشـتر کننـد 
کـه در ایـن فصـل از نظـر سـقف قرارداد 
خالی شوند. این هم به نوعی دور زدن 
قانـون بـود کـه بـا آن مخالفـت کردیـم و 
بـه تصویـب نرسـید. شـاید بعضـی از 
باشـگاه ها و مدیـران هـم از مـا ناراحـت 
شـوند، امـا آنهـا باید بپذیرنـد قانونی که 
تصویـب شـد بایـد رعایـت شـود و ثبات 
داشـته باشـد. اینطـور نیسـت کـه بعـد 

سـه هفتـه قانـون تغییـر کنـد.«
 

 ائتاف رقبای تهرانی 
علیه سپاهان

شـنیده می شـود سـپاهان باشـگاهی 
اسـت کـه همیـن حـالا هـم از سـقف 
بودجـه عبـور کـرده  و ایـن می توانـد یـک 
جنجال جدید برای فوتبال ایران باشد. 
مهدی تاج در شـروع فصل مدعی شـد 
هـر تیمـی کـه سـقف بودجـه را رعایـت 
نکند، بازی هایش سـه بر صفر خواهد 
شـد و ایـن جملـه رئیـس فدراسـیون 
رقبای تیم اصفهانی را به تکاپو انداخته 

کـه علیـه ایـن تیـم شـکایت کننـد.
کـه در هفتـه سـوم در  سـتقال  ا
نقـش جهـان مغلـوب سـپاهان شـد، 
می خواهـد از ایـن باشـگاه شـکایت 
کنـد و امیـدوار اسـت کـه سـه امتیـاز بـه 

حسـابش برگـردد.
مصطفی لشگری، مدیر روابط عمومی 
پرسـپولیس هـم مدعـی اسـت کـه 

تمـام بازی هـای سـپاهان بایـد سـه بـر 
صفـر بـه نفـع رقیبانـش اعـام شـود. 
او در اسـتوری اینسـتاگرامش نوشـته: 
کمیتـه  بـه  لخـرج  و تیـم  نـده  پرو «
انضباطـی رفـت. طبـق قانـون جدیـد 
تمـام بازی هایـش بایـد سـه بـر صفـر 

شـود.«
بـه سـؤالات  پاسـخ  ده در  قنبـرزا
خبرنـگاران دربـاره دریافـت نامـه از 
نهادهای نظارتی بابت تخلف یک تیم 
گفـت: »اگـر بگویـم نامـه نیامـده اسـت 
دروغ گفتـم، امـا چـون نامـه محرمانـه 
بـوده اسـت عـُرف اداری و اخـاق حکـم 
می کنـد کـه به صـورت عمومـی بیـان 
نشـود. آن را نـه تکذیـب می کنیـم و 
نـه تأییـد. سـازمان بازرسـی مکاتبـه ای 
داشـته و دقیق تـر بگویـم دو مرتبـه 

مکاتبـه داشـته اسـت.«
او در پاسـخ بـه اصـرار خبرنـگاران بـرای 
بیـان نـام باشـگاه متخلـف گفـت: 
»همانطـور کـه عـرض کـردم اخاقـاً 
نبایـد اسـم باشـگاه آورده شـود. ایـن 
مسـأله در حـوزه تصمیم گیـری مـا 
نیسـت و مقامـات قضایـی فدراسـیون 

بایـد دربـاره آن اظهارنظـر کننـد.«
قنبـرزاده دربـاره تخلـف ایـن باشـگاه 
گفـت: »یکـی از باشـگاه ها تهاتر زیادی 
کـرده بـود. رقـم قـرارداد سـال دوم 
بعضـی از بازیکنـان را نسـبت بـه سـال 
اول نزدیـک بـه 300 درصـد افزایـش 
داده بـود. در واقـع تعهداتـی کـه بـرای 
فصـل ایجـاد می شـد، بیـش از دو برابـر 
فصـل فعلـی اسـت. هـدف ایـن قانـون 
ایـن اسـت کـه هزینه باشـگاه ها کنترل 
و سـامان دهی شـود و ایـن مغایـر بـا 
روح ایـن دسـتورالعمل بـود. قـرار شـده 
ادلـه و مسـتندات و پاسـخ باشـگاه 
را دریافـت  کنیـم و آن را بـه کمیتـه 
انضباطـی می دهیـم. تصمیـم نهایـی با 

ایـن کمیتـه اسـت.«
زرسـی  با ن  زما سـا دقیـق  رت  نظـا
فدراسـیون فوتبـال و سـازمان لیـگ را 
مجبـور کـرده کـه محدودیـت سـقف 
بودجـه را بـا دقـت اعمـال کنند و انتظار 
مـی رود کـه آنهـا دربـاره تخلف اخیر هم 

بـا جدیـت تصمیـم بگیرنـد.
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افاضلی و خداداد قابلیت های زیادی دارند

قلعه نویی: روش فرگوسن 
را در تیم ملی پیاده می کنیم

امیـــر قلعه نویـــی روز گذشـــته نشســـتی بـــا مهـــدی 
تـــاج و مســـئولان ســـازمان لیـــگ داشـــت و بعـــد از 
آن بـــا خبرنـــگاران صحبـــت کـــرد. ســـرمربی تیـــم 
ملـــی دربـــاره ایـــن ماقـــات گفـــت: »جلســـه  خیلـــی 
خوبـــی دربـــاره کلیـــت فوتبـــال ایـــران داشـــتیم. بحـــث 
ــد  ــم امیـ ــا تیـ ــی  بـ ــگاه ها و هماهنگـ ــع باشـ لیـــگ، منافـ
و بزرگســـالان را داشـــتیم کـــه بـــا حضـــور رئیـــس 
فدراســـیون برگـــزار کردیـــم. ســـازمان لیـــگ و ســـرمربی 
تیـــم امیـــد دغدغه های شـــان را گفتنـــد و مـــا هـــم بیشـــتر 

شـــنونده بودیـــم.«
قلعه نویـــی ادامـــه داد: »خـــودم ســـال ها آن طـــرف میـــز 
بـــودم و می دانـــم کـــه باشـــگاه ها هـــم دغدغه هـــای 
خودشـــان را دارنـــد. بـــا توجـــه بـــه تقویـــم فشـــرده ای 
کـــه در ایـــن چنـــد ســـاله  داشـــتیم، مســـئولان ســـازمان 
لیـــگ هـــم در تـــاش هســـتند منافـــع باشـــگاه ها را در 
نظـــر بگیرنـــد. تیـــم امیـــد چنـــد دهـــه اســـت بـــه المپیـــک 
صعـــود نکـــرده و رضـــا عنایتـــی در شـــرایط ســـختی 

ــده اســـت.« ــئولیت شـ عهـــده دار مسـ
ــان ایـــن اســـت  ــم ملـــی گفـــت: »هدف مـ ــرمربی تیـ سـ
کـــه لیگ مـــان اعتبـــار پیـــدا کنـــد. شـــما می دانیـــد کـــه 
ــد و 11  ــر از لیـــگ بودنـ ــا 13 نفـ ــته مـ در فهرســـت گذشـ
ـــر. ایـــن باعـــث شـــد کـــه خیلـــی از لژیونرهـــای  نفـــر لژیون
ـــی زادگان و شـــهاب  مـــا مثـــل شـــجاع خلیـــل زاده، کنعان
زاهـــدی بـــه لیـــگ برگردنـــد. ایـــن شـــرایط نشـــان می دهـــد 
کـــه بـــرای مربیـــان تیـــم ملـــی لیـــگ و بـــرای مـــا اعتبـــار لیگ 
مهـــم اســـت. هیـــچ مجموعـــه ای از تیـــم ملـــی نبـــوده کـــه 
لیـــگ را این طـــور رصـــد کننـــد. ســـعی کردیـــم عدالـــت 
را رعایـــت کنیـــم و کســـی کـــه شایســـته اســـت دعـــوت 
شـــود و بـــه فضـــای مجـــازی و چیـــز دیگـــری کار نداریـــم.«
او دربـــاره روال دعـــوت از بازیکنـــان گفـــت: »شـــاید در 
ایـــن اردو یکســـری ها باشـــند کـــه در اردوی گذشـــته 
نبودنـــد، مثـــاً در اردوی گذشـــته یکســـری لیاقـــت 
داشـــتند ولـــی بـــه خاطـــر یکســـری مســـائل نبودنـــد. در 
ـــه خاطـــر  ـــن اردو هـــم ممکـــن اســـت برخـــی نفـــرات ب ای
مســـائل انضباطـــی نباشـــند. عـــاوه بـــر مســـائل فنـــی 
خیلـــی بـــه مســـائل اخاقـــی و نظـــم و انضبـــاط اهمیـــت 
می دهیـــم. مـــا در جـــام ملت هـــا مقابـــل ژاپـــن 3 بـــر 
ـــازی نزدیـــک  ـــم، در مســـابقه ای کـــه یـــک ب صفـــر باختی
بـــود و روی یـــک اشـــتباه گل خوردیـــم و نتوانســـتیم 

ــم.« ــران کنیـ ــه را جبـ نتیجـ
ســـرمربی تیـــم ملـــی گفـــت: »وظیفه مـــان ایـــن اســـت 
کـــه هـــم بـــا باشـــگاه ها تعامـــل داشـــته باشـــیم و هـــم 
در تیـــم ملـــی نتیجـــه خوبـــی بگیریـــم و کاری کنیـــم کـــه 
مـــردم ایـــران از فوتبـــال لـــذت ببرنـــد. رســـانه ها خیلـــی 
تأثیرگـــذار هســـتند و می تواننـــد انتقـــاد ســـازنده داشـــته 
باشـــند و امیدواریـــم کـــه همـــه بـــا هـــم دســـت بـــه دســـت 
هـــم بدهیـــم و نتیجـــه خوبـــی بگیریـــم. نتیجـــه فقـــط بـــرد 

و باخـــت نیســـت و بایـــد رو بـــه جلـــو حرکـــت کنیـــم. 
مـــن فکـــر می کنـــم ایـــن کار را در تیـــم ملـــی انجـــام 

داده ایـــم.«
قلعه نویـــی دربـــاره شـــایعه غیبـــت ســـردار آزمـــون 

در جـــام ملت هـــا بـــه خاطـــر تعهـــد بـــه رم گفـــت: 
»همـــه بازیکنـــان بـــرای مـــا عزیـــز هســـتند و وطـــن و 
مردم شـــان را دوســـت دارنـــد. یقینـــاً ســـردار هـــم جزئـــی 
از ســـربازان وطـــن اســـت. ســـردار آزمـــون جـــزو بازیکنـــان 
ـــن چیزهـــا را مـــا هـــم شـــنیدیم  ـــود. ای مـــا در ســـپاهان ب
ولـــی یقینـــاً همـــه مـــا عاشـــق ایـــران و مـــردم هســـتیم. در 
شـــرایط ســـختی قـــرار داریـــم و در جایـــی کـــه مســـئولیت 

داریـــم بایـــد وظیفه مـــان را انجـــام دهیـــم.«
او اضافـــه کـــرد: »آقـــای خراطـــی هماهنگی هـــا را انجـــام 
می دهـــد و آقـــای الهویـــی هـــم یکی از مســـئولیت هایش 
ـــا لژیونرهـــا صحبـــت کنـــد. چیـــزی کـــه  ایـــن اســـت کـــه ب
می گوییـــد را مـــا هـــم شـــنیده ایم. مـــا خوشـــحال 
هســـتیم کـــه همـــه در تیـــم ملـــی بـــا هـــم وحـــدت و اتحـــاد 
دارنـــد. در مســـابقات کافـــا می خواســـتیم بـــه یکســـری از 
بازیکنـــان اســـتراحت دهیـــم کـــه خودشـــان داوطلبانـــه 

ـــود. در اردوی بلغارســـتان  ـــد کـــه مســـأله مهمـــی ب آمدن
هـــم همیـــن  کار را می خواســـتیم انجـــام دهیـــم و ایـــن 
ــه  ــی بـ ــه در تیـــم ملـ ــائل موفقیت هایـــی اســـت کـ مسـ

دســـت آوردیـــم.«
ســـرمربی تیـــم ملـــی گفـــت: »در تیـــم ملـــی عـــاوه بـــر 
ــی  ــم ملـ ــد تیـ ــم بایـ ــیب مایـ ــک شـ ــا یـ ــی بـ نتیجه گرایـ
را هـــم جـــوان کنیـــم. تیـــم مـــا در جـــام جهانـــی جـــزو 
تیم هـــای پیـــر بـــود. همـــان روشـــی کـــه فرگوســـن در 
منچســـتریونایتد داشـــت را انجـــام می دهیـــم؛ او 
تیمـــش را تغییـــر مـــی داد  و جـــوان می کـــرد و نتیجـــه هـــم 
می گرفـــت. مـــا همـــان سیاســـت را داریـــم کمـــا اینکـــه 
در ســـال 2007 هـــم همیـــن  تصمیـــم را داشـــتیم و کنـــار 
تیـــم بزرگســـالان یـــک تیـــم »ب« هـــم تشـــکیل دادیـــم 
کـــه در اردن قهرمـــان شـــد. همـــه بازیکنـــان عاشـــق ایران 
هســـتند و دوســـت دارنـــد باعـــث شـــادی مـــردم شـــوند 

و ســـردار هـــم از ایـــن موضـــوع مســـتثنی نیســـت.«
قلعه نویـــی دربـــاره انتقادهایـــی کـــه از انتخـــاب خـــداداد 
عزیـــزی و هومـــن افاضلـــی بـــه عنـــوان مشـــاوران فنی اش 
انجـــام شـــده اســـت، گفـــت: »هـــر انتخابـــی انتقـــاد دارد. 
ــوردار  ــادی برخـ ــیار زیـ ــارب بسـ ــی از تجـ ــن افاضلـ هومـ
بـــوده و انســـان بســـیار بـــه روز و کاربلـــدی اســـت. خـــداداد 
ــا اســـت و مـــن خیلـــی او را  هـــم یـــک وزنـــه فوتبالـــی مـ
دوســـت دارم. گلـــی کـــه زد و زحماتـــی کـــه بـــرای فوتبـــال 
مـــا کشـــید را نمی توانیـــم بـــه راحتـــی از یـــاد ببریـــم. 
خـــداداد یـــک ایـــراد در مربیگـــری داشـــت در حالـــی کـــه 
می توانســـت مربـــی بســـیار بزرگـــی شـــود، انتخاب هـــای 
خـــداداد درســـت نبـــود و هـــر جایـــی کـــه رفـــت تیم هایش 
مشـــکات مالی داشـــت. هر دو نفر بر اســـاس قابلیت  
و توانایی هایشـــان دعـــوت شـــدند و حتمـــاً می تواننـــد 

به ما کمک کنند.«

 zگفت و گو


